



Thank you for selecting Xtricity as your lighting choice for your home. With proper care, this product will provide years of pleasure and enjoyment. Carefully follow the instructions in order to ensure that this product functions safely and properly for years to come.

Nous vous remercions de choisir les luminaires Xtricity pour l'éclairage de votre domicile. Moyennant un entretien adéquat, ce produit vous fournira un éclairage plaisant et agréable. Suivez attentivement les instructions afin d'assurer le fonctionnement convenable et sécuritaire de ce produit durant des années.

PORTABLE LED MULTICOLOR TABLE TOUCH LAMP LAMPE DE TABLE TACTILE DEL MULTICOLORE



INSTRUCTION

AMAZING COLOR-CHANGING LIGHT

Our multi-color lamp has 13 different colors and 3 light modes that make your room more beautiful and romantic, perfect for a dinner date with your partner, girlfriend, or friends. The lights are cooler and more unique than any other lamp. You can control the lamp by touch or remote control.

3 LIGHT MODES + 13 COLORS

Touch sensing control:

You can easily change the color or mode by simply touching the top of this LED lamp, and the lamp will change the color or the light mode. You can turn the light on/off by touching and holding the top.

REMOTE CONTROL:

You can easily control this lamp with the remote control. This light has 13 colors and 3 light modes: flash, strobe and fade. You can also set the timed shutdown (1, 2, 4, or 6 hours) through the remote control. Press the timer button. When the light flashes twice, the setting is successful. Press the button again; when the light flashes once, it means the setting has been canceled.

ON/OFF SWITCH BUTTON:

You can turn the lamp on/off by using the switch button.

Note: Please turn on the switch button before using the lamp.

LONGER BATTERY CAPACITY:

With the built-in 1200 mAh battery, it can be used continuously for 11–15 hours.

Note: Please use a 5V charger or computer USB port for charging. When you receive the product, please charge it before using. When the battery is low, the touch function will be invalid.

LUMIÈRE À COULEURS CHANGEANTES INCROYABLE

Notre lampe multicolore propose 13 couleurs différentes et 3 modes d'éclairage qui rendent votre pièce plus belle et romantique, parfaite pour un dîner avec votre partenaire, votre petite amie ou vos amis. Les lumières sont plus originales et uniques que celles de toute autre lampe. Vous pouvez contrôler la lampe par simple toucher ou avec la télécommande.

3 MODES D'ÉCLAIRAGE + 13 COULEURS

Contrôle tactile :

Vous pouvez facilement changer la couleur ou le mode en touchant simplement le dessus de cette lampe LED, et la lampe changera de couleur ou de mode lumineux. Vous pouvez allumer/éteindre la lampe en touchant et maintenant le dessus.

TÉLÉCOMMANDE :

Vous pouvez facilement contrôler cette lampe avec la télécommande. Cette lampe offre 13 couleurs et 3 modes d'éclairage : flash, stroboscope et fondu. Vous pouvez également programmer l'arrêt automatique (1, 2, 4 ou 6 heures) grâce à la télécommande. Appuyez sur le bouton minuterie. Lorsque la lumière clignote deux fois, le réglage est confirmé. Appuyez à nouveau sur le bouton ; lorsque la lumière clignote une fois, cela signifie que le réglage est annulé.

BOUTON MARCHE/ARRÊT :

Vous pouvez allumer/éteindre la lampe à l'aide du bouton marche/arrêt.

Remarque : Veuillez allumer le bouton avant d'utiliser la lampe.

PLUS GRANDE CAPACITÉ DE BATTERIE :

Avec sa batterie intégrée de 1200 mAh, elle peut être utilisée en continu pendant 11 à 15 heures.

Remarque : Veuillez utiliser un chargeur 5V ou un port USB d'ordinateur pour la recharge. À la réception du produit, veuillez le charger avant de l'utiliser. Lorsque la batterie est faible, la fonction tactile ne sera plus active.

